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 Valberedningens förslag �ll ny styrelse i Cocker Spaniel klubben (CSK) 2024 

Ordförande:   Lasse Nyman  1 år nyval 
Ledamot:   Ulrika Larefalk  1 år kvar 
Ledamot:    S�na Frankesjö  2 år nyval 
Ledamot:   Lota Frankesjö 1 år kvar 
Ledamot:    Winnie Gundersen 2 år omval 
Ledamot:   Elina Liljeblad  2 år omval 
Ledamot:   Marie Arnhage 2 år nyval 

Suppleant:   Malin Karlsson 1 år nyval 
suppleant:   Camilla Forsell 1 år nyval 

Revisor:  Ulla-S�na Eriksson  1 år omval 
Revisor:  Ewa Sandström 1 år omval 

Revisorssuppleant:  Maj Asplund  1 år nyval 
Revisorssuppleant:  Birgita Amnell  1 år nyval 

 

 
Mötesordförande: Eva Lejdbrandt 
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Lasse Nyman, ordförande 
Hej här kommer en presentation av mig. 
Jag heter Lasse Nyman och är 70 år gammal. Vi 
har haft uppfödning av cocker i ca 35 år. Fick min 
första hund 1963 och i mitten av 1970 talet 
utbildade jag mig till instruktör i hundtjänst i 
Brukshundklubbens regi. Vi har tidigare haft 
labrador och new foundland. 
Har under ett antal år hållit kurser i 
Brukshundklubben, SSRK och Cockerklubben 
lokalt. 
Jag har tidigare suttit som ordförande i SSRK 
Sundsvall och i Cockerklubben. 
Det har alltid funnits hundar i familjen. 
Mvh 
Lasse 
 

 

 

 

 

 
Stina Frankesjö, ledamot 
Stina Frankesjö heter jag. Tillsammans med 
min mamma Lotta har vi kennel Confess där 
vi föder upp cockrar men också ”amrisar”. 
Jag har ställt ut hund sen jag var 10 år, jag 
började tävla i juniorhandling men ställde 
även ut i vanliga rasringen också. Under åren 
som gått har jag bland annat vunnit SM och 
varit med i landslaget två gånger. Jag är 
fortfarande dock engagerad i 
juniorhandlingen där jag sitter med i SHU:s 
Handlingkommitté samt att jag är utbildad 
domare i Handling. Jag sitter även med som 
ledamot i amerikansk Cocker Cirkel sedan 
två år tillbaka där jag är hemsidesansvarig, 
redaktör, poängräknare för årets 
utställningsamris samt att jag har 
sammanställt mätresultaten från vår 
obligatoriska mätning som pågick under  
2022–2023. 
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Marie Arnhage, Ledamot 
Jag heter Marie Arnhage och är strax över 50. 
Hemma hos mig bor 3 cockerspanielpojkar. De är 
halvbröder, så vi kallar oss för Team BrödernaBus. 
Vi sysslar med allt möjligt utställning, lydnad, 
Nosework och agility. 
Min första Cocker flyttade hem till mig 2007. 
Jag brinner för engelsk cockerspaniel och att man 
ska kul med sina hundar. 
 
 
 
 
 
 
 

 
Camilla Forsell, suppleant 
År 2021 skaffade jag min första cocker Hugo 
och rasen tog mig med storm. I dagsläget 
vet jag inte hur jag levde ett liv utan cocker.  
Sen dess har jag utbildad mig till hundfrisör 
och driver egen salong i Haninge, Stockholm. 
Som ni säkert kan gissa specialiserar mig på 
just cocker spaniels. Därmed har jag äran att 
jobba med många cockrar via jobbet.  
Jag och Hugo sysslar även med viltspår och 
tog championat under 2023 - något som vi 
tycker har varit så kul och kommer fortsätta 
med. 
 
Jag hoppas att kunna bidra till styrelsen 
genom min nykära glöd för rasen och även 
genom min kunskap om pälsvård samt 
erfarenhet av de många olika individer jag 
träffar genom jobbet. Jag hoppas även 
kunna engagera mig inom viltspår men är 
inte låst till något utan är absolut en allätare i 
hundvärlden - allt är kul!  
Jag har även bred kunskap inom djurvård då 
jag arbetat med vilda djur i Namibia i fyra år. 
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Malin Karlsson, suppleant 
Hej, jag heter Malin och min sidekick Ture är min 
första egna hund som är 1,5 år. Anledningen att jag 
valde just cocker spaniel är på grund av 
mentaliteten, att det är en allround hund och 
gärna hänger med på allt. Jag är uppväxt med 
Welsh springer spaniel och har sedan barn haft en 
förkärlek till just spaniels. 
 
Och vilken hund jag fick! Jag är absolut helt tokig i 
Ture och innan jag fick möjlighet att äntligen 
skaffa hund läste och lyssnade jag på allt jag kunde 
komma åt gällande mjuka träningsmetoder och 
belöningsbaserad träning. Mitt intresse för hundar 
växte ännu mer och det senaste året har jag 
utbildat mig till hundinstruktör, instruktör i 
rallylydnad, Nosework och Kantarellsök. Läser just 
nu till Hundpsykolog och skulle tro att det kommer 
bli en hel del fler utbildningar med tidens gång. 
 
Favoriten att träna med min egna hund är 
Nosework men vi kör också en del agility och 
rallylydnad. Jag är 30 år, norrlänning från början 
men bor numera i Stockholm. 

 

 

Birgitta Amnell, revisorssuppleant 
Birgitta, 58 år bor strax utanför Göteborg, närmare bestämt i 
Kode. Har haft cocker bara i snart 2 år.  Vår cocker spaniel 
kommer från Line Sam och han heter Torsten. I början av 90-
talet hade jag en liten shitzu. Alltid velat ha hund och nu 
äntligen så passade det. Torsten hänger med både mig och 
mannen till jobbet. Jag arbetar som ekonomi och 
löneansvarig på en elfirma med drygt 60 anställda. Sköter 
bokföring, bokslut och löner och allt annat som dyker upp på 
en ekonomiavdelning (4 bolag, 3 AB och en enskild f irma).  

Tidigare har jag varit kassör i en ideell förening, en 
fotbollsklubb KodeIF.  
Jag har även varit revisor i en privat förskola under en period. 

 

 
 

Valberedning vald av årsmötet 2023 

Kerstin Johansson, vald på ett år sammankallande 
Henrik Johansson, vald på två år 
Angelica Nilsson Mansfield, vald på ett år 
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Valberedning vald av årsmötet 2023 


Kerstin Johansson, vald på ett år sammankallande 
Henrik Johansson, vald på två år 
Angelica Nilsson Mansfield, vald på ett år 






[
  {
    "personal_id": "2f11bb871a1bed8c8586c3d04d2c379cd3b54e0aad845abdbdcea426659a263a",
    "sign_ip": "185.235.119.164",
    "full_name": "CLAES HENRIK JOHANSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "185.235.119.164",
      "orderRef": "a3c2ac68-f0c6-47ba-860d-7be16dd40a50",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 732116
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-06T12:39:34.480Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Valberedningens-förslag-CSK-2024.pdf\nStorlek: 732116 byte\nHashvärde SHA256: 18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "437bce668f5b8cc566abc40cb58995217c308eb3b596b3a0a33430e36be0aef6",
    "sign_ip": "81.225.217.8",
    "full_name": "ANGELICA NILSSON MANSFIELD",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "81.225.217.8",
      "orderRef": "2627b0a6-2c13-47b4-99b7-217b9fa9f44d",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 732116
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-06T12:41:13.052Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Valberedningens-förslag-CSK-2024.pdf\nStorlek: 732116 byte\nHashvärde SHA256: 18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "40d83ae34e12aca5db0160a3b3a5d643a440151c9cecacffb89663ddd97796eb",
    "sign_ip": "62.88.128.144",
    "full_name": "KERSTIN JOHANSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "62.88.128.144",
      "orderRef": "9dc713cc-ec56-4bef-855e-301fc027d6d8",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 732116
      }
    ],
    "sign_time": "2024-03-06T12:42:33.894Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Valberedningens-förslag-CSK-2024.pdf\nStorlek: 732116 byte\nHashvärde SHA256: 18b6bb6e06a01d177d704bd3e9a4a3c598162234cb25e4e163bc018a8825ebc9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2024-03-15T08:50:41+0000


	



